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Z A P I S N I K 

 

sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Čepin održane 06. listopada 2015. godine u 

prostorijama Općine Čepin, K. Zvonimira 105. 

Sjednicu je u 19,00 otvorio predsjednik Općinskog vijeća Dražen Arnold, utvrdivši da je 

sjednici nazočno 12 članova Vijeća od izabranih 17, te da Vijeće može pravovaljano odlučivati. 

 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: 

1. Dražen Arnold 

2. Mirko Janković 

3. Ivana Blažević 

4. Vesna Grbeša 

5. Lara Liović Nadaždi 

6. Ivan Galir 

7. Božo Mitrović 

8. Zdravko Živković 

9. Marina Glavota 

10. Bernard Bestvina 

11. Mario Žanko 

12. Darko Lazar 

 

SJEDNICI NISU NAZOČNI: 

1. Valentin Pavleković 

2. Hrvoje Hefer 

3. Gordana Kalajžić 

4. Josip Mioč 

5. Josip Đimber 

 

Sjednici su također nazočni: Dražen Tonkovac, općinski načelnik, Ivan Žeravica, zamjenik 

općinskog načelnika, Krešimir Crnković, pročelnik, Mirjana Cvitkušić, pročelnica, Tomislav 

Kuna, v.d. pročelnika i Željko Mamić, viši savjetnik. 

Predsjednik Vijeća upoznao je nazočne s predloženim dnevnim redom kako slijedi: 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 21. i 22. izvanredne sjednice Općinskog vijeća Općine Čepin 

2. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Čepin za 2015. 

godinu 

3. Donošenje Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Općine 

Čepin 

4. Donošenje Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje 

poljoprivrednih rudina te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom zemljištu na 

području Općine Čepin 

5. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti Općine Čepin za ulazak u sustav 

urbane aglomeracije 

6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, uvjetima i načinu 

provođenja Pana korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, zakupa za ribnjake, prodaje 

izravnom pogodbom i davanja na korištenje bez javnog poziv na području Općine Čepin 

7. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o dodjeli stipendija učenicima, 

studentima i darovitim sportašima s područja Općine Čepin 

8. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju Stožera 

zaštite i spašavanja Općine Čepin 



2 

 

9. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti ravnatelju Centra za kulturu Čepin za 

potpisivanje Ugovora o izvođenju elektro radova na zgradi Centra za kulturu Čepin-

knjižnica i Ugovora o izvođenju arhitektonsko građevinskih radova na zgradi Centra za 

kulturu-knjižnica 

10. Donošenje Plana mreže dječjih vrtića na području Općine Čepin 

11. Donošenje Odluke o otpisu dijela potraživanja s osnova komunalne naknade-poslovni 

prostor za razdoblje 2001.-2008. 

12. Razno 

 

Predsjednik vijeća predlaže nadopunu prve točke dnevnog reda: Usvajanje zapisnika sa 20., 21. 

i 22. izvanredne sjednice Općinskog vijeća Općine Čepin. 

 

Vijećnik Z. Živković u ime kluba vijećnika HDSSB-a zatražio je stanku od 10 minuta. 

Nakon stanke vijećnik Z. Živković upoznao je nazočne kako je nakon provedenih konzultacija 

klub vijećnika HDSSB-a zaključio da zbog određenih uvreda ne žele sudjelovati u daljnjem 

radu ove sjednice, a samim time Vijeće ostaje bez kvoruma. 

Vijećnici HDSSB-a  napustili su sjednicu. 

U ime vijećnika HSS-a vijećnik M. Janković zatražio je stanku od 20 minuta. 

Predsjednik Vijeća utvrdio je da odlaskom vijećnika HDSSB-a nema kvoruma, prekinuo je 

sjednicu, te sazvao sjednicu s istim dnevnim redom večeras za 21,00 sat. Također je dao nalog 

zapisničarki da o istome telefonski obavijesti sve vijećnike. 

 

U 21,00 sat predsjednik Vijeća nastavio je sjednicu utvrdivši da kvorum postoji. 

 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: 

1. Dražen Arnold 

2. Mirko Janković 

3. Ivana Blažević 

4. Vesna Grbeša 

5. Lara Liović Nadaždi 

6. Ivan Galir 

7. Božo Mitrović 

8. Zdravko Živković 

9. Marina Glavota 

10. Bernard Bestvina 

11. Mario Žanko 

12. Darko Lazar 

13. Gordana Kalajžić 

14. Valentin Pavleković 

15. Josip Đimber 

 

SJEDNICI NISU NAZOČNI: 

1. Josip Mioč 

2. Hrvoje Hefer 

Sjednici su također nazočni: Dražen Tonkovac, općinski načelnik, Ivan Žeravica, zamjenik 

općinskog načelnika, Robert Periša, zamjenik općinskog načelnika, Krešimir Crnković, 

pročelnik, Mirjana Cvitkušić, pročelnica, Tomislav Kuna, v.d. pročelnika i Željko Mamić, viši 

savjetnik. 

Predsjednik vijeća dao je na glasovanje predloženi dnevni red s nadopunom. 
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Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je usvojilo predloženi dnevni red kako slijedi: 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 20., 21. i 22. izvanredne sjednice Općinskog vijeća Općine Čepin 

2. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Čepin za 2015. 

godinu 

3. Donošenje Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Općine 

Čepin 

4. Donošenje Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje 

poljoprivrednih rudina te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom zemljištu na 

području Općine Čepin 

5. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti Općine Čepin za ulazak u sustav 

urbane aglomeracije 

6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, uvjetima i načinu 

provođenja Pana korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, zakupa za ribnjake, prodaje 

izravnom pogodbom i davanja na korištenje bez javnog poziv na području Općine Čepin 

7. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o dodjeli stipendija učenicima, 

studentima i darovitim sportašima s područja Općine Čepin 

8. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju Stožera 

zaštite i spašavanja Općine Čepin 

9. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti ravnatelju Centra za kulturu Čepin za 

potpisivanje Ugovora o izvođenju elektro radova na zgradi Centra za kulturu Čepin-

knjižnica i Ugovora o izvođenju arhitektonsko građevinskih radova na zgradi Centra za 

kulturu-knjižnica 

10. Donošenje Plana mreže dječjih vrtića na području Općine Čepin 

11. Donošenje Odluke o otpisu dijela potraživanja s osnova komunalne naknade-poslovni 

prostor za razdoblje 2001.-2008. 

12. Razno 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 20., 21. I 22. IZVANREDNE SJEDNICE 

        OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE ČEPIN 

 

Općinsko vijeće Općine Čepin sa 11 glasova za i 4 suzdržana glasa (I. Galir, M. Glavota, Z. 

Živković i B. Mitrović) usvojilo je zapisnike sa svoje 20. 21. i 22. izvanredne sjednice. 

 

TOČKA 2. DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA 

        OPĆINE ČEPIN ZA 2015. GODINU 

 

S ovom točkom dnevnog reda nazočne je upoznala pročelnica M. Cvitkušić,  a vijećnici su 

materijale dobili zajedno s pozivom za ovu sjednicu. 

Vijećnik B. Bestvina postavio je pitanje vezano uz stavku 642 Prihodi od nefinancijske imovine 

i Prihodi od zakupa zemljišta. 

Odgovor je dala pročelnica M. Cvitkušić. 

Općinsko vijeće Općine Čepin sa 11 glasova za i 4 suzdržana glasa (I. Galir, M. Glavota, Z. 

Živković i B. Mitrović) donijelo je 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA  

OPĆINE ČEPIN ZA 2015. GODINU 

 (polugodišnji izvještaj sastavni je dio Zapisnika) 
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TOČKA 3. DONOŠENJE ODLUKE O ZAKUPU I KUPOPRODAJI POSLOVNOG  

        PROSTORA U VLASNIŠTVU OPĆINE ČEPIN 

 

S ovom točkom dnevnog reda nazočne je upoznao pročelnik K. Crnković, a prijedlog odluke 

vijećnici su dobili u materijalima za ovu sjednicu. 

Općinsko vijeće Općine Čepin sa 11 glasova za i 4 suzdržana glasa (I. Galir, M. Glavota, Z. 

Živković i B. Mitrović) donijelo je 

ODLUKU 

o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu 

Općine Čepin 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 4. DONOŠENJE ODLUKE O AGROTEHNIČKIM MJERAMA I MJERAMA ZA 

                   UREĐIVANJE I ODRŽAVANJE POLJOPRIVREDNIH RUDINA TE 

        MJERAMA ZAŠTITE OD POŽARA NA POLJOPRIVREDNOM ZEMLJIŠTU  

        NA PODRUČJU OPĆINE ČEPIN 

 

Općinsko vijeće Općine Čepin sa 11 glasova za i 4 suzdržana glasa (I. Galir, M. Glavota, Z. 

Živković i B. Mitrović) donijelo je 

ODLUKU 

o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina 

te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom zemljištu 

na području Općine Čepin 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 5. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI OPĆINE 

       ČEPIN ZA ULAZAK U SUSTAV URBANE AGLOMERACIJE 

 

S ovom točkom dnevnog reda nazočne je upoznao zamjenik općinskog načelnika I. Žeravica 

rekavši kako su na području RH formirana 4 centra urbane aglomeracije: Zagreb, Split, Rijeka 

i Osijek. To su centri za koje će biti formiran specijalni fond iz strukturnih fondova EU gdje će 

biti predviđena sredstva od 350 milijuna eura za prijavu projekata. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je  donijelo 

ODLUKU 

o davanju prethodne suglasnosti Općine Čepin za ulazak u  

sustav urbane aglomeracije 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 6. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  

        KRITERIJIMA, UVJETIMA I NAČINU PROVOĐENJA PLANA KORIŠTENJA 

        SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, ZAKUPA ZA RIBNJAKE,  

        PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM I DAVANJA NA KORIŠTENJE BEZ 

        JAVNOG POZIVA NA PODRUČJU OPĆINE ČEPIN 

 

Vijećnik B. Bestvina postavio je pitanje zašto se ova odluka mijenjala već nekoliko puta i zašto 

je  sada uvrštena i edukacija. 

Odgovor su dali v.d. pročelnika T. Kuna i općinski načelnik D. Tonkovac. 
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Općinsko vijeće Općine Čepin sa 11 glasova za i 4 suzdržana glasa (I. Galir, M. Glavota, Z. 

Živković i B. Mitrović) donijelo je 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, uvjetima i načinu provođenja Pana 

korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, zakupa za ribnjake, prodaje izravnom 

pogodbom i davanja na korištenje bez javnog poziv na području Općine Čepin 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 7. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O DODJELI  

        STIPENDIJA UČENICIMA, STUDENTIMA I DAROVITIM SPORTAŠIMA S 

        PODRUČJA OPĆINE ČEPIN 

 

S ovom točkom dnevnog reda nazočne je upoznao pročelnik K. Crnković upoznavši nazočne 

kako se mijenja vrijeme isplate stipendija. Isplaćivati će se po školskoj/akademskoj godini. 

Također u kriterijima se navodi da stipendiju mogu primati učenici odnosno studenti od druge 

školske/akademske godine. 

Vijećnica M. Glavota ističe kako su kod donošenja ove Odluke vijećnici HDSSB-a bili 

suzdržani baš iz razloga ovih odredbi koje se sada mijenjaju. Također naglašava kako bi trebalo 

pratiti studente tijekom cijelog studiranja, odnosno ako je student ostvario stipendiju slijedeće 

godine bi trebao samo donijeti potvrdu o redovitom studiranju i tako nastaviti stipendiju. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo  

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o dodjeli stipendija učenicima, 

studentima i darovitim sportašima s područja Općine Čepin 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 8. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  

        OSNIVANJU I IMENOVANJU STOŽERA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA OPĆINE 

        ČEPIN 

 

Pročelnik K. Crnković upoznao je nazočne s prijedlogom izmjene: umjesto Josipa Karačića u 

Stožer se predlaže imenovanje Krešimira Klaića. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju 

Stožera zaštite i spašavanja Općine Čepin 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 9. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI RAVNATELJU 

        CENTRA ZA KULTURU ČEPIN ZA POTPISIVANJE UGOVORA O  

        IZVOĐENJU ELEKTRO RADOVA NA ZGRADI CENTRA ZA KULTURU- 

        KNJIŽNICA I UGOVORA O IZVOĐENJU ARHITEKTONSKO  

        GRAĐEVINSKIH RADOVA NA ZGRADI CENTRA ZA KULTURU- 

        KNJIŽNICA 

 

Viši savjetnik Ž. Mamić, ujedno i ravnatelj Centra za kulturu, upoznao je nazočne s ovom 

točkom. Suglasnost je potrebna iz razloga što ravnatelj može potpisivati ugovore do vrijednosti 

100.000,00 kn. 

Također je naglasio da je Ministarstvo osiguralo 300.000,00 kn, a ostala sredstva morati će 

osigurati Općina Rebalansom Proračuna. 
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Vijećnica M. Glavota postavlja pitanje kako vjerovati da su izabrani ponuditelji najpovoljniji, 

smatra da je vijećnicima trebala biti dostavljena dokumentacija iz koje je to vidljivo. 

Pročelnik K. Crnković ističe kako su postupci provedeni sukladno Zakonu i Pravilniku. 

Općinsko vijeće Općine Čepin sa 10 glasova za i 5 suzdržanih glasova (I. Galir, M. Glavota, Z. 

Živković, B. Mitrović, B, Bestvina) donijelo je 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti ravnatelju Centra za kulturu Čepin za potpisivanje Ugovora o 

izvođenju elektro radova na zgradi Centra za kulturu Čepin-knjižnica i Ugovora o 

izvođenju arhitektonsko građevinskih radova na zgradi Centra za kulturu-knjižnica 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 10. DONOŠENJE PLANA MREŽE DJEČJIH VRTIĆA NA PODRUČJU  

          OPĆINE ČEPIN 

 

S ovom točkom dnevnog reda nazočne je upoznao viši savjetnik Ž. Mamić rekavši kako se radi 

o formalnoj odluci po zahtjevu Županije. Ne planira se izgradnja novih dječjih vrtića jer trenutni 

vrtić zadovoljava  potrebe. 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo 

PLAN MREŽE DJEČJIH VRTIĆA NA PODRUČJU OPĆINE ČEPIN 

(Plan je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 11. DONOŠENJE ODLUKE O OTPISU DIJELA POTRAŽIVANJA S OSNOVA 

          KOMUNALNE NAKNADE-POSLOVNI PROSTOR ZA RAZDOBLJE 

          2001.-2008. 

 

Vijećnik Bestvina postavio je pitanje što znači „nemogućnost naplate prisilnim putem“, te da li 

su provođene ovrhe. 

Odgovor je dao pročelnik K. Crnković. 

Općinsko vijeće Općine Čepin sa 10 glasova za, 4 glasa protiv (I. Galir, M. Glavota, Z. Živković 

i B. Mitrović) i 1 suzdržanim glasom (B. Bestvina) donijelo je  

ODLUKU  

o otpisu dijela potraživanja s osnova komunalne naknade-poslovni prostor 

za razdoblje 2001.-2008. 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOČKA 12.  RAZNO 

 

Vijećnica M. Glavota ističe kako mještani kod „Crnog puta“ traže oglasnu ploču. Također 

naglašava loše stanje zgrade stare Općine (predlaže da zaposlenici Javnih radova urede istu). 

Postavila je pitanje da li su popisani prostori u vlasništvu Općine Čepin. Upoznala je nazočne 

sa najavama policije o mogućnosti sabirnog centra za izbjeglice u Naselju prijateljstva.  

Odgovore su dali predsjednik Vijeća D. Arnold i v.d. pročelnika T. Kuna. 

Vijećnica M. Glavota traži ispriku načelnika za njegovo ponašanje, ističe kako je demokratsko 

pravo zatražiti stanku, kao i napustiti sjednicu. Smatra kako načelnikove riječi upućene 

vijećnicima  nisu primjerene. Ističe kako je na isto trebao reagirati predsjednik Vijeća. Također 

smatra dvojbenim da li se sjednica mogla sazvati za istu večer.  

Vijećnik I. Galir smatra kako treba povući odluku o zabrani prometovanja vozilima GPP-a 

ulicom B. J. Jelačića, jer se ista ne primjenjuje. Ističe kako se Odlukom o komunalnom redu 

navodi da rasvjeta mora biti upaljena cijelu noć, te upozorava na neprilagođeno prometovanje 
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ulicom A. Šenoe (nema znaka, nema ležećih policajaca, ne postoji pješačka staza). Upozorava 

i na konstantne probleme pucanja cijevi za opskrbu vodom. 

Vijećnik M. Janković predlaže da javna rasvjeta bude upaljena cijelu noć na području cijele 

općine. 

Odgovore su dali predsjednik Vijeća i T. Kuna. 

Općinski načelnik moli predsjednike Mjesnih odbora da iskažu svoje potrebe prilikom 

planiranja Proračuna. 

Vijećnik V. Pavleković predlaže postavljanje ležećih policajaca i u stari dio Čepina. 

Vijećnica M. Glavota upozorava na nedostatak javne rasvjete od ambulante do nogometnog 

igrališta. 

Načelnik je komentirao ponašanje vijećnika HDSSB-a, a na isto vijećnica M. Glavota zatražila 

je od predsjednika Vijeća da se omogući normalan rad vijećnicima, bez omalovažavanja od 

strane načelnika. Također moli predsjednika Vijeća da se na sjednice Vijeća ubuduće pozove i 

direktor poduzeća Urednost i Komunalac Čepin. 

 

Sjednica je zaključena u 22,20.  

 

ZAPISNIČAR: 

Lidija Tolj 

 

KLASA: 021-05/15-01/10 

URBROJ: 2158/05-15-1 

 

Čepin, 06. listopada 2015. 

 

              PREDSJEDNIK 

        OPĆINSKOG VIJEĆA 

        Dražen Arnold, dr. med. 

 

OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 

 

1. Bernard Bestvina ________________________ 

 

2. Marina Glavota _________________________ 

 

 

 

 

 

 

 


